
LBF Valdes sēdes protokols 3/22.08.2023 

2023.gada 22. augustā, sākums plkst. 16:00, beigas plkst. 18:25, norises vieta Akvedukts un 

attālināti  

Piedalās valdes locekļi: klātienē Imants Parādnieks (IP), Ilze Andersone (IA), Jānis Bethers (JB), 

attālināti Jeļena Alfejeva (JA), Egons Lavendelis (EL) 

Sapulci vada: Imants Parādnieks; protokolē: Ilze Andersone 

Dienas kārtība: 

1) STK nolikuma un sastāva apstiprināšana 

2) Par LBF Tiesnešu Kolēģijas izveidi un tiesnešu dalību EBL seminārā 

3) Par Latvijas komandas apstiprināšanu Mazo federāciju spēlēm 

4) Par iknedēļas turnīriem Rīgā 

5) Par veicamajiem maksājumiem  

6) Par Mārupes pašvaldības atbalstu jauniešiem 

7) Par RigaInvites turnīru 

8) Par Meistarbaļļu un kvalifikācijas punktu turpmākās uzskaites darbu 

9) Par dalību Bridža skolotāju, treneru un mentoru konferencē 7.-8. oktobrī 

10) Par Latvijas bridža attīstības stratēģijas izstrādes procesu 

11) Par Latvijas izlašu veidošanu nākamajam periodam  

 

Valdes sēde: 

1) STK nolikuma un sastāva apstiprināšana 

JA un EL ir sastādījuši jauno Sporta Tehniskās Komoisijas (STK) nolikuma projektu, apvienojot 

STK un Tiesnešu komisijas nolikumus un veicot redakcionālus labojumus.  

Lēmums: apstiprināt jauno LBF STK nolikumu un likvidēt Tiesnešu komisiju. 

JA un EL ir veikuši pārrunas ar potenciāliem STK locekļiem un komisijas sastāvā strādāt ir 

piekrituši Kārlis Rubins, Ivars Bebrišs un Jānis Bendiks.  

Lēmums: apstiprināt pilno STK sastāvu – JA, EL, Kārlis Rubins, Ivars Bebrišs un Jānis Bendiks. 

 

2) Par LBF Tiesnešu Kolēģijas izveidi un tiesnešu dalību EBL seminārā 

IP ierosina izveidot LBF Tiesnešu Kolēģiju, kā profesionālo cunfti, kurā būtu iekļauti pašreizējie 

tiesneši. Tās mērķis ir tiesnešu iekšējā darba organizācija, kvalifikācijas celšana un īpašos 

gadījumos arī pretenziju izskatīšana. Kolēģijas funkcijas funkcijas nepārklātos ar STK 

pienākumiem.  

Lēmums: konceptuāli atbalstīt LBF Tiesnešu Kolēģijas izveidi 

IP un EL aicina LBF kopā ar OBK atbalstīt 7 tiesnešu (Mārtiņš Balodis, Dainis Briedis, Mārtiņš 

Egle, Ivars Bebrišs, Egita Ērmane, Pēteris Bethers, Juris Balašovs) dalību EBL tiesnešu seminārā, 



kas notiks Rīgā no 5. līdz 8.oktobrim. Semināra izmaksas vienai personai ir 190 EUR dalības 

maksa un 110 EUR ēdināšana (kopā 300 EUR vienai personai). LBF segtu visu pieteikto tiesnešu 

izdevumus, no kuriem 3 OBK pārstāvjus finansē OBK no saviem jau iepriekš LBF ieskaitītiem 

līdzekļiem. Ar tiesnešiem ir panākta vienošanās, ka pēc semināra apmeklēšanas katram tiesnesim 

ir pienākums notiesāt vismaz 6 LBF turnīrus 3 gadu laikā.  

Lēmums: LBF atbalstīt 7 tiesnešu dalību EBL tiesnešu seminārā Rīgā oktobrī, piešķirot līdz 300 

EUR katram tiesnesim dalības maksas un ēdināšanas izdevumu segšanai. 

 

3) Par Latvijas komandas apstiprināšanu Eiropas Mazo federāciju spēlēm 

Ir saņemts iesniegums ar lūgumu apstiprināt Eiropas Mazo Federāciju spēlēm Latvijas komandu 

sastāvā Romanovska-Bendiks un Neimanis-Jansons. EL norāda, ka nolikums tehniski nav 

ievērots, jo tas paredz izlases veidošanu trīs pāru sastāvā, tāpēc ir nepieciešams valdes 

apstiprinājums. IP, JB un IA aicina apstiprināt Latvijas komandu divu pāru sastāvā. 

Notiek balsojums par Latvijas komandas apstiprināšanu Mazo federāciju spēlēm divu pāru sastāvā 

Romanovska-Bendiks un Neimanis-Jansons. 

Visi balso PAR. 

Lēmums: apstiprināt Latvijas komandu Mazo federāciju spēlēm sastāvā Romanovska-Bendiks un 

Neimanis-Jansons. 

 

4) Par iknedēļas turnīriem Rīgā 

BAB lūdz atbalsta iespēju turpināt organizēt iknedēļas turnīrus Rīgā, pēc ierastās kārtības. IP 

izsaka viedokli, ka LBF ir svarīgi ka galvaspilsētā tiek rīkoti regulāri turnīri, un informē, ka ir 

veiktas pārrunas ar Kārli Rubinu, kurš ir gatavs šos turnīrus turpināt vadīt, bet ir nepieciešams 

nodrošināt balvas un dotāciju gadījumā, ja pāru skaits ir nepietiekams turnīra izmaksu segšanai (ir 

nepieciešami ~10 pāri). 

Notiek diskusijas. IP piedāvā risinājumu balvu kontekstā – līdz 12. septembrim katram valdes 

loceklim padomāt par atbalstītājiem. Finansēšanas jautājumā IP ierosina LBF segt trūkstošo, ja 

turnīra dalībnieku skaits nenosedz nominālās izmaksas. EL aicina noteikt minimālo dalībnieku 

skaitu un mazāka skaita gadījumā turnīrs atcelt. IP piekrīt, ka 8 pāri būs minimālie.  

Lēmums: veidot sadarbību ar BAB Rīgas iknedēļas turnīru organizēšanā. JA izveidot sadarbības 

līguma projektu. 

Notiek diskusijas par iespējamiem jauna formāta turnīriem un to norises laikiem (simultānturnīrs 

Rīgā un ikmēneša turnīrs, kur pārī spēlētu jauni spēlētāji ar pieredzējušiem bridžistiem).  

Lēmums: izveidot izmēģinājuma turnīrus simultānturnīram un meistars-jaunietis turnīram oktobrī 

un novembrī divās atsevišķās trešdienās. Finansēt jauniešu partneru dalību meistars-jaunietis 

turnīros.  

 



5) Par veicamajiem maksājumiem  

IP informē, ka ir veiktas izmaiņas UR un drīzumā (24. augustā) tiks veiktas arī piekļuves tiesību 

izmaiņas LBF kontiem un finanšu jautājumus pārņems IA. IP jautā, vai IA ir skaidrība par šobrīd 

veicamajiem maksājumiem. Tiek pārspriesti ienākušie pieprasījumi un IA apstiprina, ka viss ir 

pienācīgā kārtībā un visi maksājumi, iepriekš saskaņotajā apmērā tiks veikti pēc piekļuves LBF 

kontiem. 

Lēmums: pieņemt šo informāciju zināšanai. 

 

6) Par Mārupes pašvaldības atbalstu jauniešiem  

IP informē, ka diviem jauniešiem ar LBF starpniecību (iesnieguma sastādīšana un iesniegšana 

sadarbībā ar jauniešu pārstāvi) ir piešķirts Mārupes pašvaldības atbalsts Eiropas čempionāta 

Veldhovenā izdevumu segšanai – Paulam Olafam Straumem 400 eiro apmērā un Tomam 

Straumem 300 eiro apmērā. IP aicina šādu finanšu piesaistes veidu popularizēt plašāk. Toms 

Straume ir saņēmis arī līdzfinansējumu no LBF 250 EUR apmērā ceļa izdevumu segšanai par 

rezultāta 50%+ sasniegšanu, kas daļēji pārklājas Mārupes pašvaldības atbalstu. Notiek diskusijas 

par finansējuma piešķīruma pamatojumu.  

Lēmums: uzdot Paulam Olafam Straumem un Tomam Straumem iesniegt LBF visus ar ceļu un 

dzīvošanu saistītos dokumentus, kas tālāk iesniedzami Mārupes pašvaldībai atbalsta finansējuma 

saņemšanai. Novirzīt pāri palikušo LBF piešķirto atbalstu Toma Straumes ceļa izdevumu segšanai 

un dzīvošanas izdevumu segšanai (summā nepārsniedzot reālos izdevumus). 

 

7) Par RigaInvites turnīru 

IP informē, ka noris sarunas par jaunās Rīgas vadības – mēra un vicemēra - dalību turnīra atklāšanā 

un savu dalību turnīrā ir apstiprinājis EBL prezidents. IP ir pārrunājis ar turnīra rīkotāju Maiju 

Romanovsku (MR) par sadarbību un aicina apsvērt LBF ilgtermiņā kļūt par šī starptautiskā turnīra 

organizatoru, lai Latvijas Bridža federācijai ir viens prestižs starptautisks turnīrs, kuru plašāk 

attīstīt un popularizēt (vienlaikus MR, kā šī turnīra veidotājai, saglabājot faktiskā organizatora 

statusu). IP piedāvā šajā turnīrā līdzfinansēt jauniešu līdzdalību, ja kādam tas ir šķērslis dalībai 

turnīrā.  

Lēmums: atbalstīt Latvijas U26 junioru dalību RigaInvites, sedzot 50% dalības maksas gan pāru, 

gan komandu turnīriem. Junioriem dalībai jāpiesakās pie JB. 

 

8) Par Meistarbaļļu un kvalifikācijas punktu turpmākās uzskaites darbu 

IP informē, ka Mārtiņš Egle (ME) ir atteicies turpināt nodarboties ar meistarbaļļu skaitīšanu un ir 

jāatrod risinājums. Iespējams, ka risinājums ir programmatūras produkts uz ME atsūtītās 

specifikācijas pamata. EL un IA izsaka novērtējumu, ka atbilstošas programmatūras, kas īstenotu 

visas nepieciešamās funkcijas, izstrāde ir ļoti dārga. 



Izskan ierosinājumi fundamentāli vienkāršot MB uzskaites kārtību, kas atvieglotu arī atbalsta 

programmatūras izstrādi vai pielāgot kādas citas valsts uzskaites sistēmu komplektā ar 

programmatūras licencēm.  

Lēmums: EL izrunāt šo jautājumu ar saistītajām personām un apsvērt iespējamos risinājumus. 

 

9) Par dalību Bridža skolotāju, treneru un mentoru konferencē 7.-8. oktobrī 

IP informē, ka RealBridge and BAMSA organizē online konferenci bridža skolotājiem, treneriem 

un mentoriem un aicina klubiem parūpēties par esošo bridža skolotāju un treneru - Antras Ilziņas, 

Jāņa Ratnieka (sen.) un Elizavetas Gavrilovas – piedalīšanos tajā. Par šo pasākumu ir informēts 

arī Kārlis Rubins. IA ierosina informēt arī Diānu Pelsi. 

Lēmums: Jānim Betheram uzticēt skolotāju, treneru piedalīšanās kontroli un iedot īsu 

kopsavilkumu par pasākumu. 

 

10) Par Latvijas bridža attīstības stratēģijas izstrādes procesu 

IP informē par Latvijas bridža attīstības stratēģijas izstrādes progresu. Ir veikti dažādi 

sagatavojošie darbi, kas vēl nav prezentējami, bet ir daudz iestrādes. Ir izveidota komanda, kas 

strādā pie zīmola un ir procesā izziņas darbs. Ir plāns veikt aptauju, lai noskaidrotu sabiedrības 

viedokli par bridžu. Izveidošanas procesā ir jaunās Ogres Valsts ģimnāzijas bridža skola.  

Lēmums: pieņemt zināšanai informāciju. 

 

11) Par Latvijas izlašu veidošanu nākamajam periodam 

IP izsaka viedokli, ka profesionālākā pieeja Latvijas izlases sagatavošanai būtu pēc tāda paša 

principa, kā visos citos sporta veidos – nolīgt izlasei treneri, kas spētu nokomplektēt augsta līmeņa 

komandu un trenēt arī augsta līmeņa spēlētājus. Treneris varētu būt no Zviedrijas vai Polijas. 

Būtisks jautājums ir par izmaksām (gan trenerim, gan izlases dalībniekiem), pie kā IP ir gatavs 

strādāt. Notiek diskusijas par iespējamām izmaksām un nākamā gada izlases nolikumu. 

Lēmums: Līdz septembra beigām IP nāk ar konkrētu piedāvājumu par izmaksām un resursu 

avotiem šo izmaksu segšanai, kā arī iespējamiem izlases trenera kandidātiem, ja ir pārliecība par 

iespējām finansēt šo pasākumu. STK sagatavot izlases atlases nolikuma projektu pēc līdzšinējā 

formāta, kas tiktu likts priekšā izskatīšanai, ja nevar tikt realizēts izlases trenera koncepts. 


